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Protokół nr 105/2008 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 13.08.2008 r. 
 
 

Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Wiktor Tyburski 

 
Porządek posiedzenia:  
 

1) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
2) Sprawy rożne. 

 
Ad 1) 
 

 
Podinspektor Referatu Programów Pomocowych p. Hanna Kowalska 
przedstawiła: 

 
1) informację dot. projektów w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki z Poddziałania 8.1.1 Podniesienie poziomu umiejętności                         
i kwalifikacji osób pracujących z terenu powiatu lęborskiego poprzez 
szkolenia językowe i komputerowe oraz wyższy poziom umiejętności 

osobistych drogą do sukcesu zespołu. Podinspektor Referatu 
poinformowała, iż zgodnie z dokumentacją konkursową na konkurs 
otwarty nr 01/POKL/8.1.1/2008 Powiat Lęborski nie jest uprawniony do 

składania wniosku o dofinansowanie -Typ 3 – szkolenia, kursy                          
i doradztwo  zawodowe (jako działanie uzupełniające do szkoleń i kursów) 

skierowane do osób dorosłych pracujących, które z własnej inicjatywy są 
zainteresowane nabyciem nowych, uzupełnieniem lub podwyższeniem 
kwalifikacji i umiejętności, w szczególności dla osób o niskich lub 

zdezaktualizowanych kwalifikacjach (z wyłączeniem kształcenia 
ustawicznego w formach szkolnych realizowanego w szkołach dla 

dorosłych).  
Zarząd przyjął informację. 
 

Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 
 
1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę w drodze przetargu na okres powyżej trzech lat 
nieruchomości stanowiącej mienie Powiatu Lęborskiego. Projekt uchwały 

dotyczy oddania w dzierżawę pod uprawy rolne części działek nr 
39/13,46/8 oraz 11/23 w obrębie Małoszyce gm. NWL 

Zarząd przyjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady. 
/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 
 

Wicestarosta p. Wiktor Tyburski zwrócił uwagę, iż nie ma tablicy 
informacyjnej dot. sprzedaży nieruchomości przy ul. Leśnej w Łebie, 
dlatego należy zobowiązać PCE- ZSP nr 2 do jej umieszczenia. 
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Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 
przedstawiła: 

 
1) wniosek p.o. Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno- Handlowych                    

p. Lucyny Ulewicz- Karaś o przyznanie środków finansowych na realizację 

nauczania indywidualnego dla: 
– Pawła Ceregrzyn od 01.09.2008 r. do 31.12.2008 r. przy łącznym 

koszcie nauczania w wysokości 5.876,72 zł, 
– Dominiki Pastuszek od 01.09.2008 r. do 31.12.2008 r. przy łącznym 

koszcie nauczania w wysokości 5.876,72 zł, 

– Agnieszki Woźniak od 01.09.2008 r. do 31.12.2008 r. przy łącznym 
koszcie nauczania w wysokości 6.061,41 zł. 

Zarząd wyraził zgodę na przyznanie środków finansowych na realizację 
nauczania indywidualnego dla trzech uczniów ZSE-H. 
/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 
Kierownik Referatu Rozwoju Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił: 
 

1) projekt statutu związku celowego powiatów: lęborskiego i słupskiego 
województwa pomorskiego- załącznik numer 1 do niniejszego protokołu. 

Wicestarosta poinformował, iż taki sam projekt statutu otrzymał powiat 
słupski. 
Zarząd nie wniósł dodatkowych uwag do ww. projektu statutu. 

 
Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 
1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 p. Ryszarda 

Rozwadowskiego o zwiększenie planu wydatków budżetowych na rok 

2008 o kwotę 14.280 zł z uwagi na wypłacenie odszkodowania dla 
nauczyciela dyplomowanego w wysokości 6 miesięcy. 
Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie planu wydatków o ww. kwotę. 

/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 
 

2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu Lęborskiego na 2008 rok. Uchwałą dokonano zmiany w planie 

dochodów i wydatków w: 
– Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego o kwotę 4.954 zł               

z przeznaczeniem na sfinansowanie dodatków specjalnych (wraz                  

z pochodnymi) w służbie cywilnej. 
– Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o kwotę 1.238 zł            

z przeznaczeniem na sfinansowanie dodatków specjalnych (wraz                  
z pochodnymi) w służbie cywilnej. 

– DPS nr 1 o 29.100 zł z przeznaczeniem na dostosowanie wydatków do 

faktycznych potrzeb. 
– DPS nr 2 o kwotę  35.920 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 

realizacji zadań w zakresie standardów na dostosowanie wydatków do 

faktycznych potrzeb. 
Uchwałą uruchomiono środki z rezerwy na łączna kwotę 77.640 zł w: 

– ZSO nr 2 w kwocie 8.000 zł z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne 
– ZSP nr 1 w kwocie 15.000 zł z przeznaczeniem na wydatki 

inwestycyjne 
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– Starostwie Powiatowym w kwocie 54.640 zł na realizację projektu 
„Orlik 2012” 

Dokonano także przeniesień w ramach działów między rozdziałami                            
i paragrafami na łączną kwotę 1.723.547 zł w: 
– PINB w kwocie 184 zł, 

– Starostwie Powiatowym w kwocie 1.677.652 zł, 
– ZSGŻiA w kwocie 20.000 zł, 

– ZSP nr 1 w kwocie  14.280 zł, 
– PW nr 2 „Dom w Ogrodzie” w kwocie 1.200 zł, 
– DPS nr 1 w kwocie 2.333 zł, 

– DPS nr 2 w kwocie 4.000 zł, 
– PPP w kwocie 1.230 zł, 

– MDK w kwocie 2.668 zł, 
Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 155/08. 
/3 głosy za, 2 osoby nieobecne na posiedzeniu/ 

 
Ad 2) 
 

Wicestarosta p. Wiktor Tyburski poinformował, iż 
– konkurs na stanowisko kierownika Referatu Programów Pomocowych 

wygrała p. Katarzyna Dampc, 
– otrzymano z Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego umowę do podpisania   

w sprawie "Moje boisko- Orlik 2012" oraz Płaszczyzna porozumienia- 
partnerstwo publiczno-społeczne w powiecie lęborskim", 

– otrzymano informacje, iż projekt ZSGŻiA Na końcu człowiek zniszczył 
Niebo i Ziemię...-stosunek polskiej i szwedzkiej młodzieży do ekologii 
odzwierciedlony w ich amatorskich krótkich filmach w ramach programu 
Młodzież w Działaniu został pozytywnie rozliczony, 

– złożono wniosek do PUW o środki finansowe w ramach wydatków 
bieżących na doposażenie DPS nr 1 na kwotę 137.000 zł. 

 
 

Na powyższym protokół zakończono. 

 
Protokołowała:  

Żaneta Płotka 


